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2020Z01962 

Vragen van het lid Remco Dijkstra (VVD) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over trajectcontroles op de A2 (ingezonden 4 februari 2020). 

Vraag 1
Wanneer kan de Kamer de antwoorden verwachten op de schriftelijke vragen 
over trajectcontroles van 13 december en 18 december 2019?1 

Vraag 2
Waarom duurt het beantwoorden zo lang? 

Vraag 3
Kan dat zijn omdat de analyse die ten grondslag ligt aan uitbreiding van de 
huidige trajectcontroles op de A2 er gewoon niet is? 

Vraag 4
Is de uitbreiding van trajectcontroles tussen de andere trajectcontroles op de 
A2 in het traject Maarssen-Holendrecht en vice versa al geplaatst of geacti-
veerd? 

Vraag 5
Hoe is daar met de Kamer en met automobilisten over gecommuniceerd? 

Vraag 6
Bent u bereid het openbaar ministerie tot opschorting van uitbreiding van 
trajectcontoles op de A2 te vragen zolang er geen analyse of goedkeuring van 
de Kamer is? 

Vraag 7
Speelt deze situatie ook elders bij trajectcontroles?

1 2019Z25157 en 2019Z25631
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